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Agustí Colom proposa repensar el model de ciutat per millorar la
distribució dels beneficis del turisme

El regidor d’Ocupació, Empresa, Comerç i Turisme, Agustí Colom, ha participat avui al I
Summit de Barcelona Oberta, una trobada organitzada per l’associació de comerciants
Barcelona Oberta, que ha comptat amb diferents sessions de debat i taules de treball sobre la
importància del comerç i el turisme en la generació de llocs de treball i com a dinamitzador
del benestar social, i sobre el posicionament dels eixos comercials com a organitzacions
fortes i amb capacitats per afrontar els reptes de comerç de Barcelona.
En el seu discurs de cloenda, el primer en un acte públic com a responsable de l’àrea de
Comerç, el regidor ha destacat que el Govern municipal treballa “perquè hi hagi debat i
consens respecte les potencialitats del turisme, per reforçar la seva incidència positiva en la
ciutat i gestionarne les externalitats negatives”. Colom ha explicat que “els models de la
ciutat no funcionaven prou bé, i això implica certs canvis en alguns plantejaments que
requereixen temps d’anàlisi”. El regidor d’ocupació, Empresa i Turisme ha convidat els
representants dels sector a sumarse a aquest treball a través del Consell de Turisme, i a
través de dos òrgans de participació de nova creació: la Taula de Comerç, per a debatre els
temes que preocupen, i l’Observatori del Turisme de la ciutat, per conèixer i tenir
transferència de dades entre els òrgans que contribueixen a dinamitzar el sector. En aquesta
línia, Colom ha anunciat que el Consistori també té la voluntat “d’actualitzat el Pla de
Turisme de la ciutat”.
Sobre les crítiques del sector cap al nou equip de govern, Agustí Colom també ha dit que
“aquest govern pren mesures a vegades no compartides, però també demostra obertura i
capacitat de diàleg quan és capaç de revisar les seves pròpies decisions a instàncies dels
comerciants”, i ha destacat que “si hem arribat a l’Ajuntament és perquè alguns dels models
de ciutat no anaven prou bé i la situació no era idíl·lica, i sobre això estem decidits a
repensar el model de ciutat i a millorar la distribució dels seus beneficis per tota la ciutat”.
El regidor Colom també ha valorat molt positivament que s’hagi donat “un diàleg fructífer
entre tots els actors” en els temes de venda irregular al carrer, amb la taula creada a tal
efecte, i ha insistit que “el Consistori no tolerarà la venda de producte falsificat, però ha
quedat palès que amb mesures exclusivament policials només movem les persones d’un lloc
a l’altre i s’ha d’actuar contra l’arrel del problema, que és la desigualtat”.
Agustí Colom ha finalitzat el seu discurs afirmant que “l’Ajuntament vol gestionar el turisme
d’una forma amigable i confortable per a tots”.
La I Summit de Barcelona Oberta ha comptat amb les ponències d’Elvira Vázquez,
consellera delegada d’El Molino i presidenta de la Fundació del mateix nom (FEM); Lluís
Permanyer, cronista barceloní; Enric Truñó, ex regidor responsable dels Jocs Olímpics
d’Estiu de 1992 a Barcelona, ex comissionat de la candidatura BarcelonaPirineus 2022, i ex
director del Pla Estratègic de Turisme de Barcelona (20102015); i de Gabriel Jené. President
de la Unió d’Eixos Comercials Turístics de Barcelona Oberta.
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